



Neng Qian

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Qian joined Han Kun in 2023, prior to which she practiced law with King & Wood Mallesons.

Ms. Qian's main practice areas are corporate, asset management, and investment- and financing-related litigation and arbitration. Ms. Qian has provided legal services to a number of listed companies, state-owned enterprises, and other enterprises in fields including technology, finance, trusts, banking, and real estate.

EDUCATION

Ms. Qian received a Bachelor of Laws degree from East China University of Political Science and Law in 2018 and a Juris Master degree from Fudan University in 2021.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



钱能

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

钱能律师于 2023 年加入汉坤律师事务所。在此之前，钱律师曾执业于金杜律师事务所。

钱能律师的主要执业领域为公司、资管、投融资方向的诉讼、仲裁业务。钱律师曾为多家上市公司、央企、国企及其他企业提供法律服务，行业涵盖科技、金融、信托、银行、房地产等领域。

教育背景

钱能律师于 2018 年获华东政法大学法学学士学位，于 2021 年获复旦大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文